

Dr Mahathir dakwa ada bukti bekas menteri rasuah

BH 10/8/06 (MS4)

PUTRAJAYA: Tun Dr Mahathir Mohamad semalam mendakwa mempunyai bukti berhubung perbuatan rasuah termasuk membabitkan bekas menteri yang pernah menganggotai Kabinetnya.

"Saya tahu sebagai contohnya, agensi itu (Badan Pencegah Rasuah) menyiasat seorang individu tetapi tidak ada susulan diambil.

"Pada masa saya (menjadi Perdana Menteri), saya fikir tindakan akan diambil tetapi tidak ada," katanya selepas menyampaikan ucapan pada Siri Wacana Perdana Ke-5 anjuran Yayasan Kepimpinan Perdana dan Universiti Teknologi Mara (UiTM) di sini.

Ditanya apakah individu terbabit seorang anggota Kabinet, bekas Perdana Menteri berkata: "Bukan anggota Kabinet (sekarang) tetapi pernah menjadi anggota Kabinet." Beliau menjelaskan individu terbabit menjadi anggota Kabinet ketika di bawah pentadbirannya.

Mengenai jawapan Datuk Seri Abdullah Ahmad Badawi berhubung persoalan yang dibangkitkannya ketika diwawancara dalam program khas yang disiarkan TV3, Isnin lalu, Dr Mahathir berkata:

"Abdullah tidak menjawab sebarang soalan.

Apa yang dikatakannya ialah saya seorang yang baik, saya tidak akan melakukan ini... mereka adalah orang baik, saya tidak akan lakukannya... saya seorang alim dan tidak akan lakukan ini. Tetapi jawapan khusus... tidak ada."

Dr Mahathir berkata, beliau akan terus mengemukakan persoalan termasuk membangkitkan beberapa isu lain pada masa akan datang.

"Ada beberapa perkara lain yang akan saya dedahkan satu persatu mengikut masa... ia termasuk bukti perbuatan rasuah," katanya.

Ketika diminta memperincikan dakwaan dan bukti kes rasuah itu, Dr Mahathir berkata, ketika memimpin Umno, beliau juga tahu ketua bahagian tertentu menerima wang daripada orang ramai.

"Ketua bahagian ini menganggotai Majlis Tertinggi Umno dan mereka bercakap mengenai rasuah dalam parti.

"Saya bertanya kepada mereka adakah kamu menerima wang... senyap. Tidak ada siapapun yang terbabit dalam rasuah akan mengaku. Semua akan mendakwa orang lain bukan diri sendiri," katanya sambil menambah keadaan itu mengakibatkan sukar untuk mendapatkan bukti.